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2013中国聚氨酯工业协会异氰酸酯

专业委员会责任关怀研讨会 邀请函

为落实石化行业生态文明建设，推进异氰酸酯及其下游相关行业责任关怀的开展、分享经验、促进交流，中国聚氨酯工业协会异氰酸酯专业委员会协同其会员单位计划于2013年5月23日至5月24日在厦门召开“2013中国聚氨酯工业协会异氰酸酯专业委员会责任关怀研讨会”。

 “责任关怀”于上世纪80年代开始推行，主要体现了石油和化工企业关爱社会、树立自身形象发展的理念。它要求企业通过对产品的研发、制造、运输和使用等过程的优化改进，减少或避免对人员健康、安全和环境构成危害，从而履行对员工安全、社区健康、环境保护的责任。 “责任关怀”理念的提出已有20余年，拥有一套完备制度、行动指南和严格的工作体系，并逐渐成为促进企业落实“节能减排”、“清洁生产”，实现“生态文明建设”“社会可持续发展”等十二五目标的重要助力。
此次为我专委会第7次组织异氰酸酯行业责任关怀研讨会，研讨会将包括二异氰酸酯环境、安全、健康等方面典型议题，并会就聚氨酯软泡、涂料、鞋革树脂、弹性体在生产、操作、运输、仓储过程中的环境保护、安全管理、人员健康重点问题进行讨论，侧重实际案例分析，突出经验分享，同时邀请安监总局化学品登记中心领导对各方关注的危险化学品安全管理政策予以详解。国家安全监督管理总局和中国石油化工联合会等领导将莅临会议并发表讲话。
大会组委会竭诚欢迎贵公司负责安全、环保、工业卫生的领导、专职管理人员及相关技术人员参加。会议无需缴纳会费及餐费，住宿自理。 
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2013 CPUIA-ISA Responsible Care Seminar

Dear all,

To promote Ecological civilization construction and the responsible care in MDI/TDI and related industry and to enhance communication with down-stream industry, ISA will hold the “2013 CPUIA-ISA Responsible Care Seminar” in Xia men from May 23th-24th, 2013 jointly with its member. 

Responsible care® started in 1980s, it is the chemistry industry’s commitment to sustainability-the betterment of society, the environment and the economy. Its ethic and principles compel companies to innovate for safer and more environmentally friendly products and processes, and to work cooperatively to identify and eliminate harm throughout the entire life cycle of their products. There is a whole set of system and action guide with 20-years development, therefore it has already become critical point to achieve energy conservation, clear production for ecological civilization construction and sustainable development of the society.

From 2007 till now, it is the seventh time responsible care seminar is held by ISA. This time, the seminar will cover the regular topic regarding MDI/TDI environment, health and safety issues, and will specially focus on safe and environmentally friendly production, transport, distribution, use and recycling of PU flexible foam, coating, PU resin and elastomer along with best practice. National Registration Center for Chemicals is invited for elaboration on newly formed “Regulation on safety administration of dangerous chemicals” The official from State Administration of Work Safety, Petroleum and Chemical Industry Federation will also address during the workshop 
We hereby sincerely invite HSE responsible, or functionaries, operation leader and technical persons for participation. No any charge for registry and dinners, accommodation self-supporting.

Yours sincerely
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附件1：议程
2013中国聚氨酯工业协会异氰酸酯专业委员会责任关怀研讨会
Attachment 1: Program
2013 ISA Responsible Care Seminar  
日期：2013年 5月23日- 5月24日
Date: 23th – 24th May 2013
地点：厦门马哥孛罗东方大酒店   马哥孛罗宴会厅 （二楼）
Venue: Xia men Marco Polo Hotel   Marco Polo Ballroom（2nd floor）
2013年5月23日 （星期四） 23th May 2013 （Thursday）

	0830 - 0900
	签到&会议及安全注意事项 Registration & Opening remarks

	0900 - 0930
	主办方开幕讲演Host opening speech  

	0930 - 1025
	政府嘉宾开幕讲演Government officer speech 

	1025- 1040
	异氰酸酯专业委员会工作介绍 ISA Works Overview

	1040 - 1100
	休息& 照相 Break & photo taking

	1100 - 1145
	MDI/TDI运输和储存 MDI/TDI Transport and Storage

	1145 - 1300
	午餐和休息Lunch & Break 

	1300 - 1340
	MDI/TDI职业卫生管理 MDI/TDI Occupational Hygiene Management

	1340 - 1420
	MDI/TDI泡棉的防火安全 MDI/TDI Foam Fire Safety

	1420 - 1440
	休息 Break

	1440 - 1540
	国家危险化学品管理政策的解读 Regulation on Safety Administration of Dangerous Chemicals 

	1540 - 1640
	事故案例分析/小组讨论 Incident Case Study and Group Discussion

	1640 - 1710
	物联网储运安全应用Application of Internet Technology in Safety Management of Transportation and Storage

	1710 - 1730
	问答与小结Wrap up

	1745 - 1900
	晚宴 Dinner


2013年5月24日 （星期五）24th May 2013（Friday）

	0900 - 0945
	客户MDI/TDI安全操作管理经验分享 MDI/TDI Safety Handling experience

	0945 - 1030
	纯MDI的安全操作 Pure MDI Safety Handling

	1030 - 1050
	休息 Break

	1050 - 1150
	风险管理案例/小组讨论 Risk management case study/ group discussion

	1150 - 1215
	问答与总结  Wrap up

	1215- 1315
	午餐 Lunch                                        


附件2：日期及地点
2013中国聚氨酯工业协会异氰酸酯专业委员会责任关怀研讨会
Attachment 2: Date& Venue
2013 ISA Responsible Care Seminar
会议日期：
2013年5月23日  
会议时间：09:00 – 17:30 






晚宴：
   17:45-
2013年5 月 24日 
会议时间：09:00-12:30

会议地点：
厦门马哥孛罗东方大酒店  马哥孛罗宴会厅 （二楼）
厦门 思明区 湖滨北建业路8号
电话：0592-5091888传真：0592-5092888
会议酒店住宿: 600 RMB/间/晚 （含早）
或住宿可选(提供预订服务)：
厦门颐豪商务酒店
厦门 思明区湖滨北路40号
电话：0592-5303333传真：0592-5037333

住宿: 450 RMB/间/晚 （双床间，含早）
Date:

23th May 2013  
Meeting:  09:00 – 17:30





Dinner:   17:45
24th May 2013 
Meeting:
 09:00 – 12:30
Seminar Venue：Xia men Marco Polo Hotel   Marco Polo Ballroom（2nd floor）
8 Jianye Road, Hubin Bei, Si ming District Xiamen 

Tel：0592-5091888  Fax：0592-5092888
Room rate:  600RMB/room/night （Breakfast Including） 
Or accommodation option (provide booking service)
Hotel: 
Yihao Business Hotel

40 North Hubin Bei, Si ming District Xiamen
Tel：0592-5303333  Fax：0592-5037333

Room rate: 450RMB/room/night （double room, Breakfast Including） 

附件3：回执
2013中国聚氨酯工业协会异氰酸酯专业委员会责任关怀研讨会 
Attachment 3: Reply Slip
2013 ISA Responsible Care Seminar   
请您认真填写，并传真至：010-84885300
  

或发送至：jenny_nanzheng@hotmail.com




  电话： 
010-84885308
Please fill up and get back to:  Fax: 010-84885300
  





Email: jenny_nanzheng@hotmail.com




   



Tel no.: 010-84885308
	单位名称：
Company:
	
	电子邮件：
Email:
	

	单位地址：
Address:
	
	邮政编码：
Postcode:
	

	电话：
Tel:
	
	传真：
Fax:
	
	

	参加人员：
1 姓名(Name)：             职务(Title)：            手机(Contact no.)：             

2 姓名：                   职务：                  手机：
3 姓名：                   职务：                  手机：
4 姓名：                   职务：                  手机:

	是否出席23日晚宴：     □是       □否

Dinner on May 23th:       □Yes      □No

	如需安排住宿：        □600元/晚         □450元/晚
If Accommodation required:        □600yuan/night         □450yuan/night
住宿日期：            □22号（星期三）       □23号（星期四）       □24号（星期五）       

Please check date for your reservation:   □22( Wed)   □23(Thu)   □24（Fri)     

	如有其他需要，请备注：

Any other requirement：



